



Styrelsemöte

Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdag den 11 februari, kl. 17.00

Lokal: Rubeckia

Kallade:

Styrelsemedlemmar: *Axel Lihagen, Helena Rylander, Frida Andersson, Greta Sten, Leon Höglund, Sara Robertson, Robert Sznajder Granat, Louise Fredriksson, Paula Kjellen, Linus Olsson, Manda Gisselgård,*

Övriga: *Emil Adolfsson, Alexander Yaghoubi, Matilda Isberg, Sara Hill, Hannah Winström, Viktor Peterzén, Christoffer Lindholm, Ange Bigina, Oscar Arén, Ali Moustafa Mohsen, Amanda Sundstedt, Anna Hansson, Phillipa Evers, Oscar Olsson, Johan Andersson, Amanda Petersson, Olivia Thingvall, Rebecca Cederqvist, Saga Jansson, Ellen Meurling, Erik Modéus, Knar Mikael, Alva Hoff, Julia Karlsson, Gustaf Andersson, Mimmi Edelman Holmkvist, Hannah Winström, Petter Unander Scharin, Erik Bryhn och Zoltan Szabo.*

Bilagor:

Föredragningslista 200211

Protokoll 200128

Protokoll 191210

Anmälningsärenden:

1. Mötets öppnande
2. Val av sekreterare

Louise väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson
4. Närvarande

Axel, Sara, Linus, Manda, Johannes, Paula, Zoltan, Louise, Leon, Robert, Frida, Greta, Amanda



5. Adjungeringar

6. Förra styrelsemötets protokoll

7. Bordlagda ärenden

8. Fastställande av dagordningen

9. Hälsorunda

10. Föregående period

10.1. Kaffe-onsdag

- Dedicare är mycket nöjda! Många på plats och bra stämning. Smärre kaffefilterproblem uppstod som löstes på plats.

10.2. Mottagningen

- MF var med på Nollephesten, kulvertorienteringen och BVC. Gick bra! Spel och tävling uppskattades på Nollephesten.

11. Kommande period

- C-FUM, MF-mingel och lunchföreläsning med Anna Voltaire

12. Miljöansvarig informerar

- **VI HAR FÅTT DIPLOM OCH ÄR NU EN GRÖN SEKTION!**

MF har nu några åtaganden relaterade till detta och Robert har gjort en miljöhandlingsplan som skickas ut till samtliga i styrelse senare. Förslag på hur detta ska appliceras meddelas till Robert. Nästa vecka kommer information om detta på Facebook. LiU har några möten med de andra gröna sektionerna, antingen 17/3, 18/4,



9/3 eller 11/3. Om det blir något annat datum än 18/4, vore det bra om någon kan vara back-up åt Robert. *Robert återkommer om när mötet blir senare.*

- Carma: Robert ska jobba på Carmas café mellan kl. 8-16. Robert behöver springa iväg på lunchen och behöver en ersättare då.

13. Ordförande informerar

13.1. Sektionsordförandemöte

- Örebro MF-styrelse har skrivit att de är intresserade av att träffa oss. Roligt! Vi har fått en några förslag på datum för en Örebro-tripp. Axel skickar ut datum på Slack.
- MFs lösenord har blivit hackade och ikväll kommer nya lösenord skickas ut. Håll utkik i skickat-posten så inget tokigt mail har gått iväg.
- Sektionsordförandemöte: Folkuniversitetet vill nå ut till studenter nu och vill att vi ska bilda studiecirkel. För varje möte kan man få ekonomiskt bidrag. Bidrag för lunchföreläsningar finns också. Kommer kräva att en person går en kurs och att vi rapporterar in på möten etc, men det kan gynna vår sektion ekonomiskt. Vi frågar om de kan komma på ett styrelsemöte och informera mer om vad som gäller och hur det i så fall kan gå till.

14. Hjälpa valberedningen

- Amanda meddelar att Valberedningen undrar om styrelsen kan hjälpa till med PR. T.ex under kaffeonsdag och på instagram. Även postbeskrivningsdokumentet ska uppdateras. Deadline postbeskrivning: måndag 12:00. Sista ansökningsdag: 1/3. Ansökning öppnar så snart som möjligt. Extrainsatt kaffeonsdag onsdag 19/2, där vi informerar om ansökning. Johannes gör ett schema för instagram-PR och återkopplar i Slack. Vi kommer även göra lite PR i veckan för Valberedningen, då det behövs en till.

15. MF-pub



- Den 26/2 är det MF-pub tillsammans med Pub Örat. Robert, Leon och Johannes spånar teman.

16. Kursrepresentanter K8

- Klin-kursrep har just nu 1 ordinarie och 1 suppleant /ort. K8s upprop missades tyvärr, men nu finns det för närvarande finns nu 2 av 8 kursrepresentanter. Förslag: Ändra så K8 bara har 2 ordinarie och 2 suppleanter oavsett ort?

17. Sektionsveckan VT20

- Manda har kollat föreläsare och odlingskurser.
- Sektionsveckan är v.17.
 - o Linus, Louise, Axel, Sara är med och stöttar Manda i projektgrupp
 - o MÄN: Lokalföreningen kommer gärna. Gratis.
 - o Även Psykologisation kan tänka sig att ha lunchföreläsning.

18. Övriga frågor

- MF-Mingel
- Lunchföreläsning 14/2
 - o På fredag med Anna Voltaire. Många anmälda redan.
- Studiesocial update
 - o Obstacle race
 - o MF-lan: När?
 - o Bal: Biljettsläpp 6/3
 - o Sektionsaktivitas tacksittning: Paula undersöker lokal.
- Hemsida-uppdatering
 - o Johannes har lagt till en ny flik som heter events. LIMUR-flik och AMO-flik är också på gång till sidan.



19. Utvärdering

20. Nästa möte – 25/2

20.1. *Fikaansvarig*

Johannes och Sara

21. Mötets avslutande

Mötet avslutas 19.38